
Zápis ze 17. jednání akademického senátu FM ze dne 30. 6. 2009 
 
Přítomni: 
Zaměstnanci: Milan Kolář, Miroslav Novák, Zdeněk Plíva, Pavel Satrapa, Lubomír Slavík  
Studenti: Alena Kubelková, Lucie Pírková 

Omluveni: Josef Janeček, Adrian Šarman 

Hosté: prof. Ing. Václav Kopecký, CSc., prof. Ing. Jaroslav Nosek, CSc. (pouze při 
projednávání bodu 2a)  
 
Program: 
1) Projednání Výroční zprávy FM za rok 2008 
Děkan předložil senátorům ke schválení Výroční zprávu FM za rok 2008. Vzhledem k tomu, 
že senátoři dostali zprávu s předstihem a již proběhlo zapracování jejich připomínek, byla 
diskuse ke zprávě krátká. Bylo doladěno několik formálních připomínek a poté bylo hlasováno 
o usnesení: „AS FM schvaluje Výroční zprávu FM za rok 2008 se zapracovanými 
připomínkami“ s výsledkem 7 hlasů pro, 0 proti, 0 se zdrželo. Usnesení bylo přijato. 
 
2) Různé 
a) Diskuse o zářijovém termínu SZZ 
Senátoři diskutovali s děkanem a pedagogickým proděkanem nad návrhem některých členů 
akademické obce zorganizovat zářijový termín státních závěrečných zkoušek. Byly zvažovány 
výhody a nevýhody tohoto termínu. Převažovaly spíše názory tento termín nevyhlašovat. 
 
b) Informace o SHK 
Z. Plíva informoval o tom, že z organizačních důvodů byl termín studentského hodnocení 
kvality za letní semestr tohoto akademického roku přesunut na září. SK AS TUL prosazuje 
pravidelné spouštění po skončení výuky a trvání do konce zkouškového období. 
 
 
 
Zapsal: Milan Kolář, tajemník AS  

Ing. Miroslav Novák, PhD. 
předseda AS FM 

V Liberci dne 30. 6. 2009 


